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Hlas Znamenia
64-0214, Tulare, CA

(THE VOICE OF THE SIGN)

William Marrion Branham
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Úvod 
Mimoriadna služba Williama Branhama bola odpoveďou

Svätého Ducha na proroctvá Písma v Malachiášovi 4:5,6, Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať toto
posolstvo.

Preklad anglického originálu je urobený len s takými
nevyhnutnými zásahmi do textu, ktoré vyžaduje preklad hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci bolo pre presnosť prekladu vynaložené všetko úsilie,
napriek tomu je za najvernejšiu formu záznamu považovaný audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto kázeň sa smie kopírovať a rozširovať, pokiaľ je text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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Hlas Znamenia
(THE VOICE OF THE SIGN)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v  piatok večer  14.2.1964 v Tulare, CA

– Písmo... Mohli by sme sa postaviť znovu na chvíľu zatiaľ, čo
budeme čítať z druhej knihy Mojžišovej, 4 kap. l – 8 verš.

„A Mojžiš odpovedal a riekol: Ale hľa, neuveria mi a
neposlúchnu môjho hlasu, pretože povedia: Neukázal sa ti Hospodin. A
riekol: Hoď ju na zem! A keď ju hodil na zem, obrátila sa na hada. A
Mojžiš utekal pred ním.

Ale Hospodin riekol Mojžišovi: Vystri svoju ruku a chyť ho za
chvost. A vystrel svoju ruku a lapil ho. A obrátil sa v jeho ruke na palicu.

Aby vraj verili, že sa ti ukázal Hospodin. Boh ich otcov. Boh
Abrahámov. Boh Izákov a Boh Jakobov.

A ešte mu riekol Hospodin: Nože vlož svoju ruku za svoje
ňádra! A vložil svoju ruku za svoje ňádra. A keď ju vyňal, tu hľa, jeho
ruka bola malomocná, biela jako sneh. 

A riekol: Daj zase svoju ruku do svojich ňáder! A zase dal svoju
ruku do svojich ňáder. A keď ju vyňal zo svojich ňáder, tu hľa, bola zase
zdravá jako iné jeho telo.

A bude, ak by ti neverili a neposlúchli na hlas prvého znamenia,
uveria na hlas druhého znamenia.“

Modlime sa. Pane Ježišu, Ty nemeniaci sa a neomylný Boh,
zostávajúci ten istý včera, dnes a na veky. Ty sa nikdy nemeníš. My
sme zato vďační. Požehnaj Tvoje Slovo a čítanie Tvojho Slova v našich
srdciach. Nech máme vieru Tebe veriť. V Ježišovom Mene si to
prosíme. Amen. – Môžete sa posadiť.

Ste jedni s najmilších poslucháčov ku ktorým som hovoril.
Nevravím to len tak, aby som to povedal. Je to pravda. Chcem si vziať
čas a pripraviť túto scénu. Dôvod k tomu je. aby som vám pomohol.
Keby som vám nemohol pomôcť. alebo urobiť pre vás niečo, uľahčiť
životné ťažkosti pre kresťanov a priviesť hriešnika ku Kristovi. potom
som úplne zbytočný pre Kráľovstvo Božie. Ja iste chcem byť
požehnaním pre Pána, lebo On je naša sila, život a pomoc.
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Učím to, aby ste tomu rozumeli. Niekedy prídu veci. ktoré sú tak
záhadné, že ľudia to hneď nepochopia. Ja si myslím. že to treba
vysvetliť, objasniť.

Mnohí ľudia ako keby... keď nevysvetlíte Slovo Božie, Božie
uzdravenie... Niekedy brat Roy, možno za pár minút to on povie. „To je
tá ...“ Nie, stratil som to. „ To je znamenie že to máte.“ Vidíte? To je vaše
znamenie. Keď neviete ako... keď viete kto je váš nepriateľ, ako to
môžete urobiť len v 30 minútach každý večer služby mať a potom ísť
niekde inde?

Niektorý deň, ja verím že Pán... kým sa veľké prebudenie
ukľudňuje cez krajinu. Pýtal som sa Pána, ak to bude Jeho vôľa, aby mi
dovolil si vziať stan a postaviť ho, potom nič nemusíme prenajímať. A
mať ranné služby s kazateľmi, atď., možno vyučovanie od 10 - 12
hodiny. Odpoludnia náuky o uzdravovaní a večer sa modliť za chorých.
Deň čo deň, týždeň čo týždeň. Nemať to v stredu večer, alebo cez
nedeľné služby , aby to neprekážalo. Len nedeľné odpoludňajšie
služby, aby sa to nemiešalo s ostatnými službami a tak každý kto chce
prísť, môže. Modlite sa za chorých. A keď sa diabol navráti späť, nech
vidí čo sa odohráva.

Myslím, že by to bolo skutočné požehnanie pre susedov, pre
kazateľov a pre všetkých ktorí by to poznali. Oni tomu veria. Úplne tomu
veria, lebo inak by nekázali Bibliu. Každý v Bibliu veriaci, skutočne v
Bibliu veriaci – dokončí každé tieto služby Božie s "AMEN."

Keď tomu nemôžete vôbec veriť... Vravíte, „Ja verím toto, ale
neviem o tamtom.“ Máte takého istého prekladateľa ako Eva. On to
preložil Eve: „Ó, toto je správne, aj hento je správne, aj toto je skutočne
v poriadku, určite Boh....“

Boh povedal tak, každé Slovo! Niet ani jedného Slova, alebo ani
jedna veta toho, čo môže byť vynechané – neprijaté. Keď to neprijmete
celým srdcom, každú čiastku, potom ani nemusíte začínať.

Pamätajte si, bola to iba jedna veta z toho čo bola prevrátená,
čo zapríčinila každú chorobu, každé bolenie srdca, každú smrť –
všetko! To všetko ono zapríčinilo. Len nevera jednej malej vety to
všetko zapríčinila. Myslíte si, že keď naschvál vynecháte jednu vetu že
vás to navráti späť? Sú niektorí ľudia čo niekedy neprijmú polovicu
tohoto a nazývajú sa kresťania.

Všetko je to správne, každá čiastka toho, len. to musí byť dané
dohromady. Je len Jeden ktorý to môže urobiť, a to je Svätý Duch –
tým, že to preloží svojim vlastným naplnením To čo On povedal že On
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urobí. To je jediná cesta ktorú poznám.

Budem vám dnes večer hovoriť o „HLASE ZNAMENIA.“

Viete že Mojžiš povedal, „Oni nebudú počúvať môj hlas.“

Oni povedia: „Hospodin sa ti nezjavil.“

Boh mu potom povedal: „Čo máš v ruke?“

On povedal: „Palicu“ – ako pastieri mávajú.

Hoď to na zem. On tak učinil a premenilo sa to na hada.

Znovu to zdvihnul a zase to bola palica.

Potom On povedal: „Daj si ruku za ňadrá.“ A keď ju vytiahol,
bola malomocná! On povedal: „Keď neuveria na hlas prvého znamenia,
potom uveria na hlas druhého znamenia.“

Všimli ste si ako to Boh robí, – nemeniaci sa Boh? Môžu
niektorí z vás ísť nazad do Arkansasu asi 15 rokov dozadu, keď hlas
prvého znamenia sľúbil hlas druhého znamenia. Ja som povedal, „Keď
sa to stane nikto nebude môcť... len ak je úplne neveriaci, lebo to
rozozná a bude vedieť čo to je, a povie mu o tom.“ Koľkí si to pamätáte
že to bolo prorokované toľko rokov predtým že sa to stane? Anjel pánov
povedal, „A stane sa že budeš vedieť tajomstvá ktoré sú v srdciach
ľudí.“ Koľkí to viete? (Zhromaždenie odpovedalo: AMEN.) To bolo roky
predtým predpovedané,- prorokované, keď sa prvé znamenie ešte
pohybovalo.

Naša scéna je na púšti utečeného proroka. Mojžiš vedel že bol
určený na vyvedenie Izraela, on sa to naučil od svojej matky. On bol
slušné dieťa. Jochebed a jej manžel sa modlievali, aby Boh poslal
vykupiteľa, a ten bol narodený do ich rodiny. Poznáme to. A keď
vyrastal, vzal si tú istú cestu na určenie remesla, tak ako sa aj dnes
muž vyučuje, išiel do školy, do najlepších škôl.

Keď si dnes človek myslí, že má volanie, čo by sa stalo?

Poslali by ho k Bob Jonesovi, alebo niekde, alebo do nejakej
veľkej školy, aby dostál čo najvyššie vzdelanie ako len môže. A to je to
najhoršie čo môžu urobiť. Keď muž povie: „Ja som Ph.D., LI.D.“ to ho
iba odďaľuje od Boha. Boh je jednoduchosť, pokora. Chcú rozdeliť atóm
a vysvetľujú ako sa to má urobiť, a potom pošliapu steblo trávy o ktorej
nič nevedia. Tým sa len oddialite od Boha. Ja nepodporujem
negramotnosť, to si zase nemyslite.

Čo sa vám však snažím povedať je, že Boha nepoznáte zo
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vzdelania. Boha poznať iba skrze vieru. Viera, len vtedy Boha poznáte
– vierou! Potrebujete niečo na čom si založiť vieru, pretože to nie je bez
základu, a základ je Jeho Slovo. Mojžiš išiel do školy a učili ho. Mysleli
si, že bude veľký vojenský vodca. A história nám hovorí, že bol veľký
vojenský vodca, preto že mohol zobrať Egyptskú armádu a stať sa
faraónom Egypta, a oslobodiť ľud a poslať ich späť do svojej domoviny,
alebo sa usadiť v Egypte. To je to, čo si oni skutočne mysleli, že sa
stane. Tak ho, vyučili, že by mohol aj učiteľov učiť. Bol múdry a
vyškolený. Ale, to nie je Božie učenie. A keď vypátral, že to nebolo
úspešné, zosmutnel.

A to je to, čo cirkvi dnes robia, keď nájdu, že ich vyučovacie
programy nemôžu vyučiť človeka v Bohu, lebo nemôžete dať Boha do
denominácií. Boh má svoju cestu ako človek môže prísť. A iba podľa
jednej cesty ho Boh spozná, a to je pod krvou. Nemôžete to urobiť tým,
že budete hovoriť, „My sme všetci Metodisti. My sme všetci Baptisti. My
sme všetci Zhromaždenie. My sme Cirkev Božia. My sme všetci
Jednotári. My sme toto.“ To nebude stačiť Bohu, pretože Jeho program
je, že musíme byť znovuzrodení a prísť pod Krv. Naše plány sú urobené
človekom a už od začiatku sú nie je úspešné, a budú neúspešné dotiaľ,
kým sa nevrátime k Božím cestám. To je spôsob ako vás Boh pozná;
cez Krv. To je keď On prejde.

Mnohí ste tam boli minulý večer, vlastne v nedeľu poobede keď
som kázal, „Dôkaz“. Koľkí ste tam boli, zdvihnite ruku? Myslel som si,
že bola tam aj skupina odtiaľto. „Dôkaz“ to je jediné čo Boh rozozná, a
„Dôkaz“ tam musí byť lebo inak je zmluva neplatná. Len „Dôkaz“!
„Dôkaz“ je svätý Duch.

Nachádzame, že Mojžiš, potom čo všetko urobil, zosmutnel.
Utiekol, odišiel z Egypta a išiel do púšti a našli sme, že sa oženil za
Etiopanku a mal syna menom Geršon. V jeden deň, sa prechádzal po
známej, ceste v púšti. Staral sa o ovce, bol pripútaný zvláštnou scénou
– videním.

Boh je tak zvláštny, že On všetko robí zvláštne, úplne opačne
od vedy, opačne od učenia, opačne v od ľudskej techniky, úplne inak.
Boh to robí tak, aby ukázal že je Boh. A aby to mohol urobiť, On musí
vziať takého človeka, ktorý tieto veci nevie, aby On mohol Skrze toho
človeka konať.

Keď Ježiš prišiel, prečo nevzal Kaifáša, kňazov, ktorí boli
vyučení a pripravení na takú robotu? Išiel a vzal človeka, ktorý si
nevedel ani meno podpísať – neučených.
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--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v marci 2002.
Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
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Biblia vraví že tak boli. Pretože Boh vezme nič a z toho urobí
niečo. Vidíte to? 

A keď prídete na takú úroveň že ste nič, vtedy ste pripravení
prísť k Bohu. Keď idete na miesto o ktorom nič neviete, ale chcete
niečo vedieť, potom sa vám On Sám od Seba zjaví.

Všimnite si, túto zvláštnu vec. Nikdy sa to nestalo vo svete ako
my poznáme. Bolo to skoro v čase vyvedenia. Vyvedenie bolo pri ruke,
"Exodus" – vyvedenie (znamená „byť vybraný – vyvedený“).

Nachádzame, že obyčajne, keď začali tie krízy vyvedenia, že sa
začali odohrávať zvláštne veci. A ja si myslím, že sme tam znovu. Ja
verím, že sme pri vyvedení Nevesty, aby sa šla stretnúť so Ženíchom.
Ja verím, že vyvedenie je blízko.

A toto vyvedenie – byť vyvedený z Egypta, späť do ich
domoviny kde im bolo zasľúbené že prídu – bolo blízko. Boh však
musel svojho človeka preškoliť. Pamätajte si, Mojžiš bol učený 40
rokov. Dostal všetky diplomy a všetko a zobralo to Bohu ďalších 40
rokov, aby vybral všetko von, čo to štúdium dalo do neho. 40 rokov
v púšti, čo bolo dané dnu, bolo vybrané von, a ďalšie dané dnu.

A keď to bolo všetko z neho von, potom sa mu Boh zjavil v
podobe horiaceho kra. Dokážem vám, že to bolo všetko z neho von.
Keby bol Mojžiš vedec, vzal by pár listov z toho kríka a zobral by ich do
laboratória a mal by ich preskúmané aby vedel s akými chemikáliami to
bolo poliate, že strom horel ale nezhorel. Vidíte!

Egypťania boli veľmi múdri, vedeckí ľudia, múdrejší vedci akých
máme dnes. To je dokázané. Mohli balzamovať telo čo ešte dnes
prírodne vyzerá. My to nedokážeme urobiť. Postavili pyramídu. My to
nemôžeme urobiť. Veci, ktoré oni mali boli omnoho vyspelejšie než
naša dnešná veda.

A tak Mojžiš bol vyučený vo všetkej múdrosti, že mohol byť aj
vedec. A tak vidíme, že keď on prišiel do prítomnosti toho kríka, vedel
že ten krík má to čo jemu chýba.

Keby sme to len dnes mohli tak urobiť, keby sme len videli ten
div ktorý Boh má, čo chýba v našich denomináciách. Čo chýba v našom
školskom systéme, Boh to má v dive v prítomnosti Kristovej. To je to, čo
my potrebujeme.

Nachádzame teda že v tomto blízkom vyvedení sa Boh stretnul
s Mojžišom a povedal mu čo sa stane a dal mu dve znamenia. A každé
znamenie má hlas. Hlas znamenia.
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Každé znamenie od Boha je nasledované, sprevádzané,
Hlasom. Každý raz, keď Boh dá pravdivé znamenie, Hlas nasleduje za
tým. Keď vidíte že sa odohráva veľký div, pozorujte jeho pohyb. A keď
sa to na niečo nezmení, to nikdy nebolo od Boha. Boh neukazuje
znamenia iba na to, aby ukazoval že je Boh. Je Hlas, ktorý to znamenie
nasleduje.

Teraz, Božou pomocou, to dnes večer vypátrame v písme a
uvidíme či je to pravda. Ten horiaci ker, bol znamenie pre Mojžiša. To
bolo znamenie a bolo to dané... a on počul hlas z toho kríka.

Všimnite si, Boh nikdy nemení Svoj program. On si nikdy
nemusí späť vziať Jeho Slovo. Jeho prvé rozhodnutie je dokonalé.

Ja sa môžem rozhodnúť a poviem: „Bol som v omyle“. Ja som
len človek. Môžete urobiť rozhodnutie, ale môžete ho aj zobrať späť.
Veda to dá, a aj vezme späť. Viete to? Môže to byť vedecky dokázané
že je to správne a po nejakom čase vedecky dokážu že je to chyba, ale
sa k tomu nepriznajú.

Francúzsky vedec, asi pred 600 rokmi, kotúľal loptu určitou
rýchlosťou okolo zemegule, to vraj je zem – myslím, že to bolo pred 200
alebo 300 rokmi. A tak dokázal, že zvyšovaním teploty v rýchlosti... Ak
by niekto išiel veľkou 30 míľovou rýchlosťou za hodinu, hoci čo by sa
pohybovalo na zemi 30 hodinovou rýchlosťou za hodinu, príťažlivosť
zemská by stratila silu a bol by zdvihnutý zo zeme. Myslíte si že vedci
idú dozadu a uznajú to? Nie, oni si robia svoje.

Aj kazatelia sa vždy snažia povedať niečo, čo povedal niekto iný
v ďalekej minulosti, miesto toho čo povedal Boh. My sa šplháme na
strom viery.

Boh nikdy nemení svoj program. Môžete sa úplne spoľahnúť na
to čo Boh povie prvý krát. On vždy musí pri tom zostať. On nemôže ale
ani nikto to nezmení. Pretože keby to On urobil, potom je konečný ako
my, keby On urobil chybu, musel by sa ospravedlniť a vrátiť sa späť. On
je však Prameň všetkej múdrosti, Prameň veľkej moci, nekonečný,
sebestačný. On je Boh.

Ak On to všetko nie je – potom nie je Bohom. Ale On je Boh.

Boh nikdy nepoužíva človekom urobený program, aby Ho to
oslávilo, snáď len na to, aby to zahanbil. Boh vždy použije jedného
človeka – lebo sme všetci odlišní jeden od druhého.

Nikdy neboli dvaja veľkí proroci na zemi v rovnaký čas. To si
zapamätajte – bol to vždy Jeho program.
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Tak tu nachádzame, že ten horiaci ker je znamenie. Bolo to
dané, aby to pripútalo Mojžišovu pozornosť.

To je ono! Boh dá znamenie na to, aby to pripútalo pozornosť
ľudí. Na to sú znamenia, na upútanie pozornosti.

A môžeme ísť cez Písmo – ako to budeme za chvíľu robiť,
budeme sa učiť a nájdeme že či to není tak, že tie znamenia sú na
pripútanie pozornosti. A keď upúta pozornosť ľudí, potom Hlas
znamenia začne hovoriť. Ježiš uzdravil chorých aby pripútal pozornosť
ľudí a potom začal kázať. Vidíme, že je to vždy za účelom pripútania
pozornosti ľudí.

Horiaci ker bol daný Mojžišovi aby to pripútalo pozornosť tohoto
utečeného proroka. On sa aj pozrel že čo to je. Potom to znamenie
vydalo Hlas. Samotné znamenie dalo Hlas.

Hlasy a znamenia sú na výstrahu ľudí, že Božie Slovo sa ide
dokázať. Znamenie je vždy na to, aby to pripútalo ľudí.

Koľkí z vás čitateľov Biblie teraz rozmýšľate o veršoch z Biblie -
a aj k niektorým, prídeme, kde boli dané znamenia, aby pripútali
pozornosť ľudí, pretože Boh sa pripravuje hovoriť. On chce
poslucháčov. On chce niekoho, kto bude počúvať to, čo On ide hovoriť.
Vždy je to tak. Jeho Slovo ich vystríha... Znamenie je aj výstraha, aby
pripútala pozornosť ľudí, že sa Slovo pripravuje hovoriť.

Všimnite si, On bude hovoriť Jeho zasľúbeným Slovom niečo,
čo On povedal že urobí. Všimnite si, “Ja som počul a Ja som si
zapamätal Svoj sľub. Ja som počul ich nárek až v Egypte. Ja som si
zapamätal to, čo som zasľúbil Abrahámovi.

Všímajte si čo On urobí. On pripútal pozornosť na svoje Slovo,
On ho dáva prorokovi Mojžišovi. Pretože to tak bolo je a bude, Jeho
cesta je hovorenie. Tak to On urobil na začiatku, a tak to On robí i dnes.
On to koná rovnako. “Slovo prichádza k prorokom.” Mojžiš bol prorok, a
teraz musí prorokovať že on vyvedie Izraela von. Nepovedal ako to
vykoná, ale ich vyvedie von z Egypta. On počul ich volanie, nárek, a ich
modlitby. Boh čakal na nich. Mal svojho proroka v púšti, avšak On čakal
iba na nich, aby Ho zavolali k činu.

Ja si myslím, že má tú istú vec aj dnes, že čaká na svoju cirkev
aby Ho zavolala na scénu, aby On mohol konať. Sľub na dnes je
pripravený, ale On musí dostať ľudí aby sa modlili a nariekali ako vtedy
– potom On príde.

Mojžiš bol v púšti. Tam sa zdržiaval 40 rokov. Ľudia odmietali
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znamenie ktoré tam vtedy urobil keď zabil toho Egypťana – to nebolo v
Božom pláne, preto ho dal do púšti, a prevychovával ho aby mohol robiť
zázraky, a teraz keď je pripravený – Boh povedal: “Počul som ich
trápenie, videl som ich trápenie, pohoniči ich šľahajú, a rozpamätal som
sa na Svoj sľub.” Amen. Vidíte to? On je pripravený teraz vravieť,
pretože On má všetko v poriadku. On teraz ukáže div ktorý pripúta
pozornosť ľudí.

Keď tam prorok prišiel, on im ukázal divy, pretože on bol Boží
hlas. Ako by mohol človek vziať prach, vyhodiť ho a povedať: „TAK
HOVORÍ HOSPODIN“, niet tu žiadnej muchy, a za pár hodín to všetko
bude zaplavené hmyzom? Ani jednej mušky, a on povie: „nech sú
muchy” a hneď začnú veľké muchy lietať a štípať ľudí. Ktorý a aký muž
by to mohol len urobiť? To bol Boh ktorý použil toho proroka, užíval
Jeho hlasu ako znamenie – zavolal: “Ideme von z Egypta!”.

Sme blízko, dávajte pozor. On bude vravieť, musí pripútať
pozornosť znamením a Hlas znamenia je to, čo On povie. Jeho Slovo,
Jeho zasľúbené Slovo bude dokázané. “Urobil som sľub, že ich
vyvediem silnou rukou. Ja ukážem moju silu v tej zemi.” – a čokoľvek
išiel urobiť. On urobil ten sľub Abrahámovi a tu je tiež pripravený to
urobiť. Tak On dal znamenie, Stĺp ohňa ktorý bol v horiacom kre a On
povedal Mojžišovi: „Ty budeš mojim rečníkom. Choď tam a ja budem
s tebou“.

A keď tam prišiel, potom to zasľúbené Slovo, ktoré On zasľúbil,
bolo dokázané. To bol Hlas znamenia. Chápete to? Všimnite si, „Ja som
počul ich stonanie. Ja si pamätám na Svoj sľub“.

Boh sa nikdy nemení. On vždy robí všetko rovnako.
Prichádzanie proroka je znamenie, že Boh je pripravený hovoriť.
Preskúmajte Písmo! Biblia vraví, že On Sám povedal že On „nič
neurobí, kým to On nezjaví skrze prorokov“. Tak to, je. On to urobí
skrze nich, preto, že sa to Jemu vráti. To sú Jeho služobníci.

Príchod proroka je znamenie, ktoré je vždy prehliadnuté ľuďmi.
Oni to prehliadnu. Nikdy to nezachytia. Iba tí, ktorí majú otvorené oči,
aby to videli. Iba tí, ktorí sú vyvolení to vidieť to uvidia. Avšak príchod
proroka, bolo znamenie, že Boh je pripravený hovoriť, lebo keby Boh
nehovoril, není proroka na zemi. Zapamätajte si to – nebol by na zemi,
ak by Boh nebol pripravený hovoriť. On tak hovorí, skrze prostredníka.
Nemeniaci sa Boh to nikdy inak nerobil.

To je spôsob, ako Boh dáva Svoj Hlas poznať ľudu. On pošle
Svojho proroka a dá znamenie, a potom zoberie Svoj Hlas, ktorý už
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tomu veriť... Čo keby som vám nič nepovedal? Viete že ja viem čo je
špatné s vami? Čo keby som nič nepovedal, len vás nechal ísť, verili by
ste tomu celým srdcom? Verím, že si bol uzdravený tam kde stojíš. Tak
len ver. Choď a ver celým srdcom! 

Veríš, že Boh ťa uzdravil? Veríš, že uzdraví aj otecka a obaja
budete zdraví. Myslíš, že vyjde von z nemocnici? (Sestra povedala –
„Áno.“) Choď a teraz ver! Keď len uveríte. Vidíte to?

Keby ste len verili, to je jediné čo máte urobiť. Nevidíte Ho?
(Zhromaždenie povedalo – „AMEN.“)

Ako sa máš? Pozri sa na mňa na minútu. Máš slabosť. Tvoja
mama je tiež chorá. Veríš, že Boh uzdraví tvoju mamu zo srdcovej
choroby? Ešte niečo, tvoj manžel bol uzdravený tiež zo žalúdočnej
choroby. Ešte niečo – tvoja dcéra má niečo špatné s hrdlom. Veríš, že
On to tiež uzdraví? (Áno.) Áno, tvoje vnúča trpí na odpadávanie, malé
dieťa. Veríš, že aj ono je uzdravené? Ver to!

Haleluja! Čo robíme? Prečo Mu nechceme veriť? Ste pripravení
Mu veriť?

Povstaňme si kým On volá – Svätý Duch. Postavte sa a dajte
Mu slávu a verte Mu teraz každý! Ja vyhlasujem že Duch Svätý je tu,
Biblia je naplnená. V Mene pána Ježiša Krista, každý Mu teraz dajte
slávu a budete uzdravení.

*******
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„Keď uveríš, všetky veci sú možné tým ktorí veria.“ Keď môžete
veriť, že to, čo Boh povedal je Pravda, to stačí. Nemyslíte si že to tak
je? Či to nie je Pravda? Či to nie je to čo On povedal? On dal sľub. Ak
On dá sľub, to stačí. On povedal: „Keď uveríte, všetky veci sú možné.“

Myslíte si, že tí ľudia tu musia stáť? Nemusia! Nemusia tu stáť
na pódiu. Nemusia! Vôbec tu nemusia byť!

Ale oni sa tu dobre cítia. A čo vy poslucháči, veríte celým svojim
srdcom? (Zhromaždenie povedalo: „Amen.“) Každý?

Táto žena čo tam sedí a díva sa na mňa, tá trpí na srdce – je v
hnedých šatách, tmavé vlasy, má okuliare. Ty máš potiaže so srdcom.
Keď som to predtým povedal, o tej druhej žene, niečo do teba vstúpilo.
Tak to je. Si mimo mňa, ale si sa niečoho dotkla, nie? Veríš teraz celým
svojim srdcom? Keď... Dvihni ruku keď je to pravda.

Urobila by si mi láskavosť. Tá žena, ktorá sedí vedľa teba, tá,
ktorá má dvihnutú ruku, trpí na vysoký tlak. Keď uverí celým srdcom, aj
ju to opustí. Keď je to tak, dvihni ruku. Povedzte mi, čoho sa dotkli?
Čoho sa to dotkli? (Zhromaždenie povedalo: „JEŽIŠA!“)

Veríte, že Boh môže uzdraviť srdcové bolesti; tam sediacim
ktorí sa to modlia? Veríte, že On uzdraví vaše srdcia? On to urobí, ak
Mu dovolíte. On by to urobil, keď len uveríte, ale najprv tomu musíte
veriť.

Musíte veriť! To je vaša povinnosť – veriť – lebo len tak vás
môže Boh uzdraviť. Veríte tomu celým srdcom? (Zhromaždenie
odpovedalo: „AMEN!“)

Táto žena, ktorá tu sedí v tmavých šatách, má niečo špatné s
krkom. Veríš tomu žena, že Boh to napraví? Vidíte? Nemusíte ani tu byť
na pódiu. Vidíte to?

Pozrite sa hneď ako ju to Svetlo opustilo, išlo to rovno dozadu.
Žena začala za ňou plakať. Tá žena – presne za ňou, začala plakať. Čo
to bolo? Prišiel na ňu čudný pocit. Keď je to tak žena – hneď za ňou –
dvihni ruku. Ako skutočne čudný pocit prišiel na teba. Urobilo to tak
preto, že On ťa chce uzdraviť z ťažkostí so žalúdkom a napraví to.
Veríš, že On to urobí? Amen. Vidíte, keď len uveríte – len verte.

Ten muž, ktorý tam sedí a sa na mňa zvedavo pozerá, má
reumu. Sedíš tam na konci, veríš že Boh ťa uzdraví z tej reumy? Veril
by si tomu? Boh ťa uzdraví, len ak tomu budeš veriť.

Nevidíte, že On je ten istý včera, dnes a naveky? Nemôžete
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predtým vravel o Svojom Slove, a dokáže to skrze toho človeka. Oni
vedia, že to je Jeho Hlas, pretože je to zasľúbené Slovo pre ten deň.
Keby to len ľudia videli! Keby sa aspoň na chvíľu zastavili a uvedomili
by si to! Nie je nijaká cesta, ako ich presvedčiť aby tomu verili – žiadna
človeku známa cesta. Boh sám to nemôže urobiť, donútiť aby ľudia
tomu verili. Oni musia veriť. A keď nemajú nič s čím by verili, neuveria
nech by ste čokoľvek robili.

Biblia vraví: „Hoc urobil veľa zázrakov, nemohli tomu veriť.“
Pretože Izaiáš predvídal a povedal: „Majú uši a nepočujú, oči a nevidia.“
On bol predsa dokonalý Mesiáš, urobil presne to, čo sa o Mesiášovi
vravelo. Avšak oni povedali: „Tento muž rozbíja cirkev. A ani nevieme
odkiaľ je.“ Vidíte to? Nič je to divné že tak hovorili? Avšak Biblia vraví že
to urobia.

Biblia vraví, že tak budú robiť aj v týchto dňoch. „Vysoko múdry,
milovníci rozkoše, viac ako Boha, falošne obviňujúci, nespokojní,
nenávidiaci tých ktorí sú dobrí – budú mať zdanie láskavosti, ale budú
zatajovať dokázané Slovo, Jeho moc, Krst Ducha Svätého, atď., od
tých sa odvráťte. Lebo toto sú tí, ktorí organizujú ženy do spolkov a
chodia z domu do domu a zvádzajú ženy do rozkoše, aby nikdy neprišli
k pravde.“ To je prorokované a to sa musí stať, pretože „TAK VRAVÍ
PÁN“ Všimnite si, „Ale ich zablúdenie bude ukázané, ako Jannesové a
Jambresové v posledných dňoch.“

On vždy dá rozoznať Hlas Svojmu ľudu podľa Svojho
prorockého znamenia. Hovorím o Mojžišovi, poukazujem na neho, a
potom sa pozrite kde sme. Božie Slovo je potvrdené Hlasom znamenia.

Znamenie, ktoré je zasľúbené na deň je ukázané pred ľuďmi a
potom príde napísané Slovo, Hlas toho znamenia. Ak to nemá písomný
Hlas, držte sa preč od toho, lebo to nie je od Boha. Pretože to Boh
nemôže tak robiť. Boh nemôže niečo sľúbiť na jeden deň a povedať:
„Nie, nie, ja to neurobím. To patrí k inému dňu.“ To čo On zasľúbi, pri
tom musí zostať a znamenie skutočného písma je Písmo. Mojžišove
znamenie ktoré on videl – Boha v kozmickom svetle. A potom keď On...
Niekto pozná staré Hebrejské znamenie ešte pred tým ako bola Biblia
napísaná. Bolo to trojuholníkové alebo oválne kozmické svetlo, Slovo.
Doktor Lamsa to má v jeho Biblii, na obale, vonku.

Všimli ste si že Mojžiš bol pripútaný týmto znamením, a toto
znamenie vravelo Mojžišovi s písomným hlasom. Vidíte, znamenie ho
pripútalo. A potom On povedal: „Ja si pamätám  Svoj Sľub a Ja som
prišiel aby som ich vyviedol von. Použijem teba ako rečníka, ty tam
choď.“ Mojžiš sa však vyhováral ale Boh ho aj tak poslal.
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To je spôsob, ako si On prekladá Svoje Slovo. Prorok v
Písmach musí byť najprv - vidiaci - čo znamená dokázaný. To nie je
hoci kto čo príde a povie: „Ja mám to – TAK VRAVÍ PÁN.“ Na prorokoch
nie je iba ruka položena že by tak boli urobení prorokmi. Proroci sú
predurčení na ich čas. Biblia vraví o tom kedy prídu a čím budú. Proroci
sú poslaní od Boha. Oni sú narodení do Božieho úradu.

Boh povedal Jeremiášovi: „Prv ako som ťa utvoril v lone matky,
znal som ťa, a prv ako si vyšiel zo života som ťa posvätil za proroka
národom som ťa dal.“ To musí, byť dokonale v človeku. To nie je on, ale
dar v ňom. Mojžiš bol narodený prorok. I Jeremiáš bol narodený ako
prorok. Izaiáš, prorok, Ján Krstiteľ – prorok. Boh o nich vravel.

A to, čo oni povedia, musí byť pravda. Ľudia môžu len takto
vedieť či sú v pravde alebo nie. To čo On povie musí byť pravda,
pretože to čo on prorokuje je jeho volanie k Bohu. Boh potvrdí to, čo on
povie že je to pravda. Preto tieto veci vravím tento večer, aby ste tomu
porozumeli.

Biblia hovorí, „Ak máte teda proroka Hospodinovho, dám sa mu
poznať vo videní, vo snách hovorím s ním.“ A ďalej On vraví: „Keď tento
prorok niečo povie a neuskutoční sa to – neverte mu.“ Či to nie je
správne? „Ale keď to čo on povie – sa stane, potom počúvajte, a bojte
sa ho.“ lebo On je s ním.

Vieme, že to čo Mojžiš povedal sa aj stalo. To ho učinilo
potvrdeným prorokom. To bolo jeho potvrdenie, pretože to, čo on
povedal sa aj stalo. On povedal, „Zajtra o tomto čase budú všade
kobylky,“ – a boli! „Zajtra o tomto čase bude to a to“ – a bolo tak. Musí
to byť do bodky to isté a to nielen náhodne.

Keď mi na chvíľu prepáčite – mnoho ľudí dnes... Nie som sudca.
To je iba moja osobná mienka. Mnohí boli vychovaní dobrí, Duchom
naplnení ľudia, a snažia sa, idú do ... Možno im Hospodin dá dar
prorokovania. Je však milión míľový rozdiel medzi prorokovaním a
prorokom. Dar prorokovania musí byť posúdený tromi, kým to môže
byť povedané v zhromaždení. Vieme, že je to ako hovorenie jazykom,
hovorenie jazykmi musí to ísť pred troch sudcov kým je to použité v
zhromaždení.

Nachádzame, že keď títo ľudia idú s tým von – ľudia na nich
tlačia: „Brat, čo povieš?“

On ide, aby sa urobil veľkým ako sa on cítí. „Pán toto urobí,
„TAK VRAVÍ HOSPODIN“ – pokiaľ vám to Boh vo Svojom jazyku
nepovedal – ak vám to povedal, potom to nie ste vy, čo to hovoríte, nie
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Pozrite sa na mňa. Myslím to ako Peter a Ján, ktorí prešli cez
bránu nazvanú „Krásna“. Pozrite sa.

Ježiš pripútal jej pozornosť. On vedel, že tam musel ísť. Otec ho
tam poslal, ale On nevedel... Tá žena vyšla von a On si myslel, „toto je
ono“. Potom sa s ňou rozprával až kým nenašiel akú mala ťažkosť a
potom jej to On povedal.

To je to, čo ja dnes večer robím. To znamená, aby som ja sám
seba dal von z cesty, aby On mohol hovoriť. Áno teraz môžem povedať
čo je zlé s touto ženou skrze milosť Božiu.

Jej ťažkosť spočíva v tom, že má nádory a tie nádory sú v
čreve. (Sestra odpovedala : Áno.) Presne tak. Veríš, že On to uzdraví a
učiní ťa zdravou? Veríš tomu? Máš niekoho, za koho si sa tiež modlila,
nie? Veríš, že On uzdraví jeho oči – uzdraví tvojho malého chlapca?
Vidíš, len vravieť tú jednu vec a ono sa to zlomí. Choď a ver tomu!

Najprv to nezacítila, lebo sa toho držala v jej mysli. Videl som
Svetlo nad ňou blikať, lebo sa modlila za niečo iné. A nech to bolo
čokoľvek, tam to je. Vidíte?

Vidíte – len keď uveríte! Keby ste to vedeli vysvetliť. To by malo
zapríčiniť, aby každý človek tu... Len tá jedna osoba, to by malo
zapríčiniť, aby každý teraz veril. Je to tak? (Zhromaždenie odpovedalo:
„Amen!“).

Ako sa máš? Sme si tiež cudzí jeden druhému. Tak si to
myslím. (sestra odpovedala: „Tak to je.“) Sme si cudzí. Nemám ani
myšlienku kto si, odkiaľ si, alebo niečo podobné. Ale Boh ťa pozná. Keď
mi On zjaví aké máš súženie, uveríš, že ja som Jeho sluha? (Amen.) 

Seďte v tichosti.

Ty trpíš na vysoký tlak, ktorý je nervového pôvodu. To ti
zapríčiňuje ten vysoký tlak. Rýchlo sa mnohokrát unavíš. Si veľmi dobrá
osoba. Nie iba stopárka, ale skutočne veriaca. Ona je skutočne veriaca.
Áno. Jasom za to vďačný. (Sestra povedala: „Modlila som sa za silu,
brat Branham.)

Vravím ti, si milá osoba. Máš už veľkú rodinu. Tvoj manžel je
tiež chorý. (Sestra povedala: „Áno.“) On má tiež vysoký tlak. (Áno.) On
má tiež trápenie so srdcom. (Áno.) Máš syna, aj on má ťažkosti so
srdcom. Máš ešte jedného syna o ktorého máš veľkú starosť. (Áno.) Je
tam niečo tmavé. Ten chlapec je v tieni. On je pijan – alkoholik. Tak to
je. Či nie? Len choď, je to v poriadku. Ver! Len choď, myslím, že to
bude v poriadku, keď len pôjdeš a budeš veriť. 
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Dúfam, že tomu všetci rozumiete – že ja tým nemyslím seba,
ani že by to naznačovalo niektorých bratov, alebo nejakého človeka. Ja
tým myslím Ježiša Krista Toho pomazaného. On zomrel, aby sme mohli
rozširovať Jeho duchovné kázanie aby sa to nieslo Jeho cirkvou ktorú
uznáva Jeho Slovo. To neznamená že ja som odlišnejší od týchto
ďalších mužov, nie! My sme všetci hriešnici spasení Jeho milosťou.

Ale je to Jeho sľub! On to zasľúbil urobiť! A to je tá príčina prečo
tu teraz stojím, pretože On to zasľúbil a povedal: „Choď, urob to!“ Preto
niet obáv.

Žena, pozri sa na mňa na chvíľu.

Učiť a kázať. Moje najúspešnejšie obyčajné sú stretnutia keď je
to správcovsky kázané. Pán Baxter a ostatní na chvíľu kážu, ja som nič
nemusel urobiť iba prísť na pódium, prísť z miestnosti kde som sa
modlil – iba prísť. Oni už mali dopredu pripravený modlitebný rad. Ja
som len prišiel. Ale teraz to musím robiť od začiatku.

Kázanie je dar, oduševnené kázanie. Niektorý dar je byť
apoštolom, niektorý zase byť prorokom, učiteľom, kazateľom, alebo
evanjelistom. To sú dary, ktoré sú v cirkvi. Je možné mať i viac ako
jeden z týchto darov ako mal Pavel alebo aj iní. Pokiaľ sú apoštolmi,
musia byť evanjelistami. Prečo kazatelia vravia: „Sú kazatelia a
evanjelisti, ale niet proroka?“ To je to, čo si vy sami vyberáte, robíte to
niečím, čím to nie je. Ale Boh je vlastný prekladateľ Svojho Slova. On
povie či je to správne a či nie.

Keď mi Svätý Duch zjaví niečo čo ste urobili, alebo kto ste,
alebo čokoľvek. Ja neviem – vidíte. Je to ako sen, niečo vidíte a vám to
odíde. A kedykoľvek niečo poviem... 

Čo vidím, to poviem. Potom je to znamenie, a potom je to Hlas
znamenia. Znamenie je, urobiť to. Hlas znamená, čo to povie; Potom,
keď je to pravda, a je to všetko Pravda, potom čo ja kážem o Tomto
Slove, musí byť pravda pretože sú to dary poverenia. Či to dnes večer
nebolo potvrdené Bibliou? Poslucháči, veríte tomu celým srdcom?
(Amen.) 

Tak to stačí!

Ja nepoznám túto ženu. Dvíham si ruku, a tu je Slovo Božie, a
sedia tu kazatelia, ja nepoznám túto ženu. Nikdy v živote som ju
nevidel, pokiaľ ja viem sme si cudzí. Ja ju nepoznám. Keď je to tak, daj
ľuďom vedieť, zodvihni ruku, aby to ľudia videli. Môžeme byť ako tí
ľudia v Sichar?
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je to vaše zmýšľanie. Biblia vraví, že keby to prorok urobil, domýšľal by
si, čo to znamená, „vravieť bez povolenia“ sám od seba.

Ale keď vidíte človeka vravieť čo sa stane, v Mene pánovom a
stane sa to deň po dni, týždeň po týždni, mesiac po mesiaci, rok po
roku, potom viete že je to od Pána. To je Boží dôkaz ľuďom, že On je
prekladateľ napísaného Slova na ten deň, pretože Boh poslal človeka
aby to urobil.

Keby cirkvi len mali dobré základné učenie o týchto veciach,
potom by to porozumeli. Lenže my to máme na jednej koľajnici a s tým
divoko utekáme, zoberieme si len jednu vec, a urobíme si z toho
koníčka. To je to, kde každá denominácia začala.

Keby Martin Luther išiel len v posvätnosti, bolo by to v poriadku.
Keby Wesleyovi Metodisti boli pokračovali po Krst Duchom Svätým a
obnovenie darov, bolo by to teraz všetko jedna veľká cirkev Pánova v
každý čas. Ale si vzali len jednu vec a dokazovali si to sebe že je to
správne, a tam sú. Ale oni to museli urobiť, Biblia hovorí, že to tak
urobia. Vidíte to? Tak to dnes musí byť.

Rozumiete tomu čo hovorím? Dvihnite si ruku aby...
(Zhromaždenie vravelo – AMEN.) Rozumiete, musíte tomu rozumieť...
Priatelia, toto je váš život. Vidíte, toto je váš život.

Jeho potvrdenie je že Boh potvrdil tohoto človeka že je vidiaci.

Anglické slovo „prorok“ znamená „kazateľ“. Každý kazateľ je
prorok, pretože niečo predpovedá. Kázanie Slova pod duchovným
ovládaním znamená: " prorokovať."

Ale v starom zákone boli viac ako to – boli „vidiacimi“. Vidíte to?
Boli mužovia, ktorí vraveli čo sa stane. A stalo sa to! To mu dalo právo
prekladať Slovo toho dňa lebo Boh zobral Slovo toho dňa a Sám to
preložil skrze toho človeka. A to je dôvod načo prišiel na zem, lebo on je
vždy znamenie, keď príde človek na zem. Pozorujte, ako cez to
pôjdeme a uvidíte či to tak nie je. On vždy pošle Svojho proroka. Keď
uvidíte, že sa zrazu zjavil prorok, buďte opatrní. Viete, že teraz jedného
proroka očakávame. A keď to uvidíte, len si zapamätajte, že sa niečo
stane. To je Jeho dôkaz a Boh to Svojou cestou ním preloží, aj cez
neho. Štvrtá kniha Mojžišova, 12:6 o tom hovorí.

Zapamätajte si, celá Biblia bola napísaná prorokmi. Prečo?
Lebo Slovo Hospodinovo k ním prišlo potom, ako boli dokázaní. Proroci
ako Jaser a ostatní boli vyhodení mnohí proroci nedokončili, ale Boh vie
ako pohnúť Svoje Slovo, keď je to Pravda. Boh musí podľa niečoho
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súdiť svet.

Katolíci vravia, „On bude súdiť svet podľa cirkvi.“ Ak je to
pravda, - podľa ktorej cirkvi? Keď vravíte: „Podľa katolíckej cirkvi.“,
ktorej? Rímskej, alebo Gréckej? Vidíte, úplne sú rozdrobení.

„On bude súdiť podľa Baptistickej cirkvi.“ Čo bude potom s
Metodistickou cirkvou? Vidíte to? On to tak nemôže urobiť, lebo je v
tom mnoho zmätku. Ľudia by nevedeli na čom sú.

On povedal v Biblii, ak chcete vedieť podľa čoho, On povedal že
bude súdiť ľudí. Bude súdiť svet podľa Ježiša Krista, a On je Slovo. To
je potom Biblia podľa čoho bude súdiť svet – zjavené Slovo. To je Božia
cesta ako bude súdiť – Biblia. Tak potom na tom nezáleží, čo
denominácie vravia – zostaňte s Bibliou, lebo to je Kristus. To hovorí Ev.
Jána, prvá kapitola.

Všimnite si, že Biblia bola napísaná prorokmi. Vidíme že je
napísané že: „...nikdy nebolo proroctvo vynesené vôľou človeka, ale
Svätým Duchom súc nesení hovorili svätí Boží ľudia.“ U Židov je
napísané: „Kým za dávna mnoho ráz a mnohým spôsobom hovorieval
Boh otcom v prorokoch, za týchto posledných dní nám hovoril
v Synovi.“ Vidíte to? Pretože On bol zjavenie celého Slova prorokov, a
On bol plnosťou Slova. Slovo bolo v Ňom, celé Slovo On bol
IMMANUEL, „Boh zjavený v tele.“

Boh prišiel dolu v podobe Svätého Ducha, dve krídla holubice
sa nad Ním zastavili a povedal: „Toto je môj milovaný Syn v ktorom sa
Mi zaľúbilo prebývať.“ Kralický preklad tu vraví: „v ktorom sa mi zaľúbilo
byť.“ Aký to robí rozdiel, „v ktorom sa mi zaľúbilo prebývať,“ alebo  „v
ktorom sa mi zaľúbil o byť?“ Vidíte? „V ktorom sa mi zaľúbilo prebývať.“
Tam to bolo, Boh v človeku, nebo a zem sa spojili. Boh a človek
spojený. Najväčšia hodina do toho času čo bola na zemi.

Stĺp Ohňa, znamenie a potom Hlas znamenia vravel. To je
Božie znamenie. Znamenie Stĺpa, Hlas tam už bol pripravený hovoriť.
Znamenie iba značilo, že Hlas bol pripravený hovoriť. Rozumiete tomu?
(Zhromaždenie povedalo: AMEN.)

Znamenie ukáže, že Boží Hlas je pripravený vravieť, a keď Boh
ukáže znamenie, ako to aj urobí v posledných, dňoch.

Sú rôzne znamenia. Pozrite sa dookola. Pozrite sa na ľudskú
nemravnosť dnes. To je tiež Božie znamenie. Keď vidíte ľudí tak sa
správať, pozorujte čo budú robiť. On vraví, „Sú horší,“ a horší sú. Oni to
robia – vidíte to, tie nemravné znamenia. 
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Ona začala kričať. Povedal som: „Sestra Wayová na chvíľku čakaj
pokiaľ tam môžem prísť. Neviem čo otec...

A keď som tam prišiel, už tuhnúť. Nemal už farbu v očiach, mal
ich vypúlené. Nemohol som už cítiť ani srdce biť. (Brat Branham
zaklopal na niečo...) Ona povedala, „Ó“ a začala kričať.

Ja som povedal, „Nevieme, čo nebeský Otec urobí.“ Povedal
som: „Možno to urobil pre nejakú príčinu.“ Opýtal som sa: „Bol brat Way
urazený?“ 

Odpovedala: „On mi pošepkal že bol urazený na to, čo si
vravel.“ 

A ja som povedal: „To nemal urobiť.“ 

Povedal som: „Nebeský Otče, odpusti bratovi Wayovi jeho
chybu, a ja volám, aby sa jeho duch navrátil.“

On povedal: „Brat Branham“ a bol opäť živý, a stál medzi nami.
Vidíte? 

Keď sa niečo stane, buďte ticho, len buďte ticho. Videl som ako
sa to mnoho krát stalo. Keď sa však celé zhromaždenie rozruší, potom,
viete, zarmútite Svätého Ducha. Ak chcete chváliť Pána za niečo, je to
dobré. Ale keď bude každý poskakovať a pozorovať to a ono, a ľudia
budú vstávať a chodiť dookola a rozprávať jeden druhému, to je len
zmätok. Vy... Sám Ježiš tak nemohol uzdravovať ľudí. Je to tak?
(Amen). Keď On tu bol, On ich vyviedol von z mesta a tam si položil
ruky na nich a modlil sa za nich.

Táto žena ktorá tu stojí, je mladšia ako ja. Vyzerá zdravá a
silná. Neviem. Cirkev v minulosti, v čase Božieho uzdravovania, položili
ruky na ňu a modlili by sa za ňu a pustili ju, aby videli, či má vieru v
Boha aby bola uzdravená. Tak je to ako to Boh urobil. On však teraz
zasľúbil niečo iné, SLOVO, sľub na dnes. Som si istý, že rozumiete, čo
tým myslím.

Táto žena – ja ju nepoznám, ale Svätý Duch ju pozná.

Je tu presný Biblický obraz – panoráma. Keby ste tam boli,
teraz tá studňa je tam stále, a réva to prerástla. Ježiš sa stretol so
ženou a povedal jej aké má ťažkosti, ona vedela že to bolo znamenie
hodiny, že tam bol Mesiáš. Je tomu tak? (AMEN.) Ona to vedela!

Keď je teda On Ten istý dnes a zasľúbil že Seba rovnako zjaví,
potom to znovu musí byť Jeho znamenie.
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stále cítil zvláštného ducha a všimnul som si ho. A svätý Duch povedal,
aby som ho zavolal a povedal, „Syn diabla, preto ti to on dal do srdca
sem prísť. Pretože si to urobil, vynesú ťa odtiaľto von.“ Je paralyzovaný.
To sa stalo 12 rokov dozadu. Áno, vyniesli ho!

Boh je stále, Bohom! Anjel je ten, istý. Keby On teraz prišiel, aké
znamenie dnes hľadáme? Vzkriesenie Krista – dôkaz, že Ježiš je živí
medzi nami. Je to tak? (Amen) Všetci si to pamätajte! Či Biblia... 

Máme znamenie Sodomy vo svete dnes? Je to tak? (Amen.)
Máme znamenie Noacha v dnešnom svete! Je to tak? (Amen.) Máme
tieto ostatné veci? O ktorých On povedal že sa stanú v tento čas? „Syn
človeka bude v ten deň zjavený.“ Je to tak? Čo to znamená – zjavený?
„Bude poznaný.“ Všetko, čo je poznané, je zjavené. „Syn človeka bude
zjavený v ten deň.“ Ak je On Ten istý včera, dnes a naveky, či On
neurobí tú istú vec aby Ho poznali? Koľkí tomu veríte? (Amen.)

No, je už všetko v poriadku tam v rade? Priatelia, neviem či sa k
ním všetkým dostaneme.

Chcem, aby ste dávali pozor, aby ste boli zbožní, modlite sa a
verte. 

Asi pred dvoma mesiacmi v mojom zhromaždení, jedno nedeľné
ráno sa niečo odohralo. Satan niečo robil, aby pripútal pozornosť ľudí.
Bol tam jeden Angličan menom Way. Býva pri... Chcete jeho adresu,
alebo mu my môžeme napísať. On posiela pásky zo zhromaždenia do
zahraničia. A ten muž sa srdečne urazil na to čo som povedal. A ja som
sa pozrel dolu a videl som toho hrozného ducha na ňom.

Zavolal som si ho na súkromné stretnutie toho rána a niečo bolo
povedané. Povedal som mu: „Pán Way, máš ťažkosti so srdcom.“ A na
to sa urazil. Opýtal som sa ho: „Prečo si teda ku mne prišiel?“ Asi
mesiac potom išiel k lekárovi a lekár mu povedal, že má veľmi zlé
srdce.

Tak prišiel na stretnutie to ráno a niečo bolo povedané, bol
Angličan skutočne horúcej hlavy, viete, a ani to sa mu nepáčilo. Jeho
manželka milá Nórka, sestrička, s ním tam sedela. A ja som niečo
povedal a hneď sa na to rýchlo urazil. A keď... stál na nohách a spievalo
sa. A keď to urobil, jeho hlava klesla dozadu, aj oči sa mu prevrátili
dozadu, tvár mu sčervenala, ako tento stôl tu. Padol mŕtvy na zem.

Zhromaždenie išlo, ľudia kričali. Ja som povedal: "Sadnite si,
ste lepšie vyučení než to."

Jeho manželka sa naklonila a počúvala jeho srdce. Bol preč.

   HLAS ZNAMENIA                                                       15

Sú rôzne znamenia. Znamenia hore na nebi, hrozný pohľad,
lietajúce znamenie – taniere, Pentagón ich študuje, avšak nevedia čo to
je. Všelijaké znamenia, hukot mora, vlny, ťažké časy, nepokoje medzi
národmi – všetky tieto veci – zemetrasenia na mnohých miestach, ľudia
behajú hore – dolu, múdrosť, sa zvyšuje, všetky tieto ďalšie veci ktoré
On povedal – veľké nepokoje. Ako Kristus bude von z cirkvi v
posledných dňoch v Laodicejskej dobe a máme to. Vidíte? Všetky tieto
veci sú Bohom hovoriace znamenia.

Čo to má zjaviť? Boh pošle niekoho na scénu, niečo dokázať a
zobrať Písmo čo je v ňom hovorené, na túto dobu a zjaviť to, a dať
tomu hodnosť. To je to čo to znamená.

Stĺp Ohňa, len čo tam prišlo to znamenie, bolo to znamenie
Hlasu, že On je pripravený hovoriť.

Vidíme znamenie konca. Je to tak? (Zhromaždenie hovorí:
„AMEN.“) Znamenie konca! Koľkí tomu veríte, povedzte: „AMEN.“
(AMEN!) Potom je Hlas pripravený hovoriť! Hlas je pripravený hovoriť,
lebo my vidíme to znamenie. Stĺp Ohňa tam bol, aby dal najavo že Hlas
je pripravený vravieť. 

Tiež to musí byť' písomné znamenie, musí to byť' dokázanie
Slova, ktoré je sľúbené na ten deň. Ako dokonalé je Božie poradie v
každom čase!

Počúvajte, poďme na chvíľu nazad, na malú myšlienku. V
Starom Zákone kým bola Biblia písaná, mali iba Písma, atď., ale to
nebolo dané dovedna ako v knihe Izaiáša, kniha toho a toho, že sa mu
sníval sen, alebo že je prorok, prvé bolo, že ho vzali do synagógy pred
ich Urim a Thumim, (Svetlo a dokonalosť.) 

Kazatelia a mnohí v bratstve, viete čo to je Urim a Thumim. To
bol Abrahámov náprsník. Zavesili to na stĺp v synagóge. Všimnite si,
keď čokoľvek začal vravieť, čokoľvek povedal, keď to nebola pravda,
svetlo nesvietilo, nič to nebolo. Ale ak niečo povedal čo bola pravda,
zväzok svetla ako dúha, začalo svietiť. A to nazývali : Urim a Thumim.
Bratia to poznajú. (Bratia povedali: „AMEN.“) Áno, to bol Urim a
Thumim.

Čo to bolo? Znamenie. Nezáleží na tom ako dobre to vypadá,
znamenie musí byť dané Hlasom. Vidíte, znamenie a potom Hlas. Tak
to musí byť, lebo to Hlas neuzná. Tak to je. Nezáleží na tom čo Hlas
povedal ako sa to skutočné zdalo, keď to ten Urim a Thumim nepotvrdil,
tak to nebolo správne.
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A bárs aké znamenie ktoré sa dnes zjaví... Ja viem že Boh
môže urobiť veci, ktoré nie sú napísané v Biblii, ale mne sa zdá že
žijeme v hodine kde musíme byť veľmi opatrní. Urim a Thumim pre
dnešok je Božie Slovo – Biblia. Ukazuje to, čo sa má dnes stať. 

Keď si myslia „Musíme postaviť väčšiu organizáciu musíme sa
spojiť do ÉKUMENICKÉHO ZDRUŽENIA! To je znak jednoty.“ Podľa
mňa je to znamenie Antikrista. To je presne o čom Biblia hovorí. To není
znamenie podľa Písma. Lenže na druhej strane to ukazuje veriacim
kam spejeme. Urim a Thumim je Božie Slovo a čo On povedal čo sa
stane v posledných dňoch to je to čo musí zablysknúť. To je zlé
znamenie.

Niekto povie: „Ja mám PhD., Ll.D. Ja som bol učený to a to. Ja
som doktor to a to.“ To nie je Biblické znamenie. „Ja o tom viem. Ja som
hlava toho a toho. Ja som miestny vodca. Ja som biskup. Ja som ...“
Mne na tom nezáleží čo ste.

Je len jedno znamenie ktoré hľadáme a to je dokázané Slovo
Božie, keď je to „TAK HOVORÍ HOSPODIN.“ To je hlas znamenia, v
prvom rade Božie Slovo. Keď Urim a Thumim preriekol, oni povedali:
„Tak to je.“ Keď tie svetlá zablikali, bolo tam to znamenie. Hlas bol
pravdivý. Všimnite si ako to ľudia dnes znemožnili ich tradíciami.

Ježiš Kristus povedal v Jeho poslednom kázaní, pre Jeho
Cirkev u Marka 16, po vzkriesení, On povedal: „Iďte do celého sveta a
kážte evanjelium každému stvoreniu! Ten kto uverí a pokrstí sa, bude
spasený, kto neuverí bude odsúdený. A uverivších budú sprevádzať
tieto znamenia...“ Keď to nezasvieti na Urim a Thumim vášho života,
niečo je špatné. „A uverivších budú sprevádzať tieto znamenia: v
mojom mene budú vyháňať démonov, budú hovoriť novými jazyky,
hadov budú brať a keby vypili niečo smrtonosné, neuškodí im, na
chorých budú vzkladať ruky, a budú sa mať dobre.“ Človek so školami
do najvyššej bodky, zatajuje túto vec, ako to môže potom zablikať na
Božom Urim a Thumim keď On povedal: „A uverivších budú sprevádzať
tieto znamenia“ Božie Slovo je v celosti pravdivé.

Tak teda ten Urim a Thumim musí zablikať tým znamením. Keď
sa ukáže znamenie... Nedbám na to čo robí, keď to nie je podľa toho
Slova, potom je tam niečo špatné. Musí to prísť k Pravde. Či nám to
Pán Ježiš nepovédal u Matuša 24:24 „... a budú robiť zázraky tak že by
zviedli do bludu, keby holo možn6 aj vyvolených.“

Rozmýšľajte v sebe, dajte si pozor, dajte si Boží pancier.
Počúvajte. Všimnite si, musíte presne tou cestou prísť ako On povedal.
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je, zdvihnite ruku a povedzte: „Ja viem, že Boh ma môže uzdraviť.“ 

Dobre, tam, brat Roy, pomôžte mu rýchlo, choďte a len mu
pomôžte. A...

(Brat povedal bratovi Branhamovi: „Povieme to po španielsky.“)
Ano, on to chce povedať španielsky. (Niekto počíta španielsky.) Aha, on
to povedal a vidíte, ide jeden ktorý by to inak nevedel. Vidíte to?

Boli by ste prekvapení ako je to v zahraničí, ako raz v Afrike.
Mal som tam 15 prekladateľov, ktorí tam stáli pred asi 200 000
poslucháčmi. Povedal som: „Ježiš Kristus, Syn Boží,“ a aby to išlo rad,
od radu, do každého kmeňa. A potom sa to vrátilo späť k vám museli
by, ste rozmýšľať, čo ste povedali. Videl som tam 30 000 v dekách
zabalených domorodcov a želal som si, dať do ich sŕdc Ježiša Krista,
aby Ho prijali a porozbíjali ich modly o zem, bolo to ako prachová búrka.

Poznáte každý brata Espinózu...? On bol tam so mnou v Mexiko
City keď to malé mŕtve dieťa bolo vzkriesené z mŕtvych v ten deň.
Myslel som si... malé. Určite ste to počuli. Bolo to stretnutie
Obchodníkov plného evanjelia. Chcem tam ešte raz ísť. Ó, takí pokorní
ľudia, a skutočne veria. Boli... Tá cirkev tam stále niečo sľubuje avšak
nikdy nič neurobia. Ale tie sľuby v Biblii sú pre nás, to my vidíme a je to
skutočnosť.

Venujte mi vašu plnú pozornosť, aspoň na 10 minút.

Možno som mnohých zavolal. Neviem. Možno som zle urobil.
Dobre, sú obrátení sem. Nech idú úplne dozadu. Billy, tak ako sú.
Začnime teda ten modlitebný rad. Poďte. Pripravte miesto kde si budú
môcť sadnúť, brat Roy. V hale, v izbe, chcem, aby to ľudia videli.

Je jedna vec, ktorú nemôžem robiť, nemôžeme mať
vyrušovanie. Svätý Duch je plachý. Koľkí to viete? (Amen, odpovedalo
zhromaždenie.) Behom tohoto času musíte byť poslušní.

Koľkí ste boli na stretnutiach a videli ste veci ísť z jedného na
druhý predmet? Určite. Videli ste ako stratili rozum a zbláznili sa;
stoličky lietali okolo a dookola budovy. Niektorí sú paralyzovaní. Niektorí
tu zomreli tam kde stáli; pred nami. Vidíte, my sa nehráme na cirkev. To
je Svätý Duch. Musíme tomu veriť.

Jeden muž tu raz stál a chcel ma zhypnotizovať ,v Kanade. Čo
to je oproti Detroitu, čo to je za mesto? (Niekto povedal Edmonton) Nie,
naproti Detroitu? (Windsor) Windsor, áno, on tam prišiel. Oni ho najali
aby išiel a zhypnotizoval ľudí pre armádu. Viete. Viete, chcel spôsobiť
aby ste štekali ako pes, a také veci. A ten muž tam sedel – a ja som
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teraz to vidíte, pravdivé zjavenie že Boh ukazuje znamenia a to
znamenie má písomný Hlas. Rozumiete tomu? (Zhromaždenie
odpovedalo: „AMEN“)

Modlime sa:

Pane Ježišu, len Slovo od Teba, potvrdenie že je to pravda.
Nebeský otče, teraz si uvedomujeme, aký by bol náš koniec, keby sme
boli nájdení falošnými svedkami pred Tebou. Kde by som išiel, Pane, čo
by sa mi stalo, kde by bol môj koniec keby som bol nájdený ako falošný
prorok, alebo keby som si postavil dom na piesku? Bože, pomôž nám
aby sme boli opravdivými veriacimi i keď musíme sami stáť na Slove.
Vidíme Tvoje znamenie, Pane. My vidíme, že sa niečo pripravuje stať.
Vieme, že je tu koniec času. Vieme že nám je to zasľúbené, nedovoľ,
aby sme to nevideli. Prídi Pane Ježišu. Ty si Ten istý. Ty si Ježiš dnes
večer. Keď dostaneš niekoho, aby Ťa pozval dnu, aby si Ty mohol vojsť,
potom sa mu Ty dáš poznať. Daj nám to Pane, modlíme sa dnes večer
v Ježišovom Mene. Amen.

Trochu preťahujem, priatelia. Máme ešte 10 – 15 minút.
Zvoláme modlitebný rad. Nezvyknem sa pozerať na hodiny. Mám
hodinky, ktoré som dostal vo švajčiarsku, boli mi darované. Nakrútim ich
a majú aj budík... teraz ich nemám so sebou. Zabudol som si ich
priniesť. Niekedy ma mýlia. Dlho som rozprával. Prepáčte mi. Možno
vám to zajtra vynahradím.

Modlitebné karty – aké číslo to bolo? Aké modlitebné karty boli
rozdané? E1 do 100 ? Odkiaľ sme začínali minule, pamätáte si to
niekto? Začínam od č. 1, potom 50, alebo 25, alebo tak nejako: bolo to
50. Tak volajme od 75 dnes večer. Volali sme od 1, 25, a 50 a teraz od
75.

E 75, kto má modlitebnú kartu, zdvihnite si ruku. Modlitebná
karta E 75, zodvihnite ruku. Pozrite sa na karty. Nie je tu? Tak začneme
od... Ó, prepáčte. E 75. Pod sem žena, sem, 75, 76, 77, 78, 79, 80
nech sa postavia. 1,2,3,4, jedna chýba. 1,2,3,4 a tu je 5. Dobre 80, do
85,- postavte sa, E 80 do 85.

Pamätajte si, každý jeden s tými kartami budete volaní.
Neobávajte sa. 80 do 85; 85 do 90; 2,3,4,5. E 85 do 90, 85, 86, 87, 88,
89, 90. 90 do 100 v E, nech sa postavia. Poďte sem na túto stranu.

Brat Roy pomôž mi ich spočítať pokiaľ...

Pozrite sa, niektorí tu nemáte modlitebnú kartu, ale ste chorí.
Chcete od Boha uzdravenie, Božie uzdravujúce požehnanie. Keď to tak
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Iba tak, ako to Boh povedal, len tak to musíme urobiť. To, čo Ježiš
povedal, že sa stane. Keď povedal „A uverivších budú tieto znamenia...“
Oni vraveli: „To bolo len pre apoštolov.“

„Po celom svete a každému stvoreniu.“ Je to pravda?
(Zhromaždenie odpovedalo: „AMEŇ“) Kde On povedal, že iba
apoštolom? „Iďte po celom svete, a kážte evanjelium každému
stvoreniu. A uverivších budú tieto znamenia nasledovať.“ „...do celého
sveta a každému stvoreniu!“

Muž, hovoriaci: „tam v minulosti“ chce obísť tú vec. To není
prorok. To je prorok denominácie, avšak nie prorok poslaný od Boha.
On môže odzrkadľovať nejakú denomináciu, alebo teóriu, nejakú školu,
nejaké mravnosti.

Ja však hovorím o Bohu a o Jeho Slove. Písomné Urim, a
Thumim. Písomné znamenie, Písomný Hlas za znamením.

Jonáš prorok bol tým znamením. Jeho znamenie bolo, keď bo tá
veľryba vypľula na breh – to bolo znamenie. Tí ľudia boli pohania, živili
sa lovením rýb. A videli tú veľrybu, boha, prísť – boha mora, a ako toho
proroka na breh vypľula, aby im odovzdal proroctvo a prišiel na breh. To
bolo pre nich znamením. A stal sa hlas: „Pokánie, alebo záhuba!“ Pred
tým ako by bol Boh udrel na tú krajinu, aby ju roztrhal na kusy a potopil
do mora, On poslal proroka s Jeho Slovom. Dal im znamenie,
nadprirodzené znamenie.

Zapamätajte si, to znamenie do dnes stojí. Ježiš o tom vravel.
On povedal: „Lebo jako bol Jonáš v bruchu veľryby tri dni a tri noci, tak
bude i Syn človeka v srdci zeme tri dni a tri noci. Pokolenie zlé a
cudzoložné vyhľadáva znamenie.“ A dostanú to – znamenie
vzkriesenia. Ak niekedy bolo zlé a cudzoložné pokolenie, tak je to teraz,
ako to pán Ježiš povedal, že bude. „Ako to bolo vo dňoch Sodomy, tak
to bude pri príchode Syna človeka.“ My sme teraz v tom zlom a
cudzoložnom pokolení, a oni dostanú znamenie vzkrieseného Krista,
Toho stejného včera, dnes a na veky.“ Ježiš to povedal.

Jonáš prišiel, on bol prorok – Pán ho poslal. Chcel sa tomu
vyhnúť, podobne ako Mojžiš.

Nemôžete sa tomu vyhnúť. Mnohí vás budú chcieť len potľapkať
po chrbte a povedať: „Poď do našej skupiny.“ Niet, žiadnej skupiny! Boh
je len jediný pod ktorého patríte.

Jonáš sa chcel vyhnúť – namieril do Taršíša. Boh ho dal do
veľryby a poslal ho priamo späť. A on tam išiel, a to bolo to znamenie.
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Hlas znamenia bol „Pokánie, alebo záhuba!“ Oni poslúchli hlas, lebo
uverili znameniu a neboli zničení. A to bola len tá jedna cesta ako sa to
stalo, pretože uverili znameniu a poslúchli Hlas.

To je spôsob ako sa členovia cirkví dostanú ku Dňu súdu – len
keď uveria znamenia a počujú hlas Boha. Hlas bol: „pokánie a záhuba!“

Noach, prorok, predtým ako Boh zničil svet bol Noach
prorokom. Prorok bol tým znamením. Posúdenie bolo na blízku. Noach
im staval svoje znamenie – zatiaľ čo staval archu – koráb – kázal
evanjelium. Boží Hlas hovoril, a svet bol zničený.

Ján prorok po 400 rokoch kedy nebolo proroka, najdlhšia doba
po ktorú bol Izrael bez proroka. Čo robil Boh? Prečo dovolil 400 rokov
prejsť? On chcel, aby tento prorok bol tak zvláštny aby ho ľudia
porozumeli a počuli tú výstrahu o ktorej tento muž vravel. On bol
prorokovaný že príde. Oni povedali – u Malachiáša 3: „Hľa posielam
svojho anjela a upraví cestu pred mojou tvárou.“

Nemali proroka 400 rokov a teraz prišiel prorok, Ján – na scénu.
Jeho príchod bol znamením – znamenie – že Mesiáš je blízko. On
pripútal pozornosť Izraela.

Viete že to je zasľúbené, že znovu príde v posledných dňoch,
aby da1 ľudí dovedna, a pripútal ich pozornosť, ich srdcia späť k ich
otcom – k začiatku. Zoberte všetky tieto kréda a veci, zbavte sa ich, a
vráťte sa nazad o čom Biblia hovorí, „späť k viere ich otcov.“ Tak
dokazujúc, že to Boh zasľúbil.

Všimli ste si že v jeho zjavení bolo znamenie, že Mesiáš je pri
ruke, 400 rokov. A prijali Ho? -Nie, neverili Mu. Určite nie. Nič s tým
nechceli mať, pretože jeho kázanie bolo proti. Neverili čo on vravel.
Avšak on bol znamenie, lebo ľudia vedeli že on je prorok. Oni vedeli, že
sa niečo pripravuje stať.

Po každé, kým sa niečo stane je to tak. Prešli sme 2 – 3 strany
pár minút dozadu s inými prorokmi. To len preto, aby sme si ukázali a
porozumeli tomu. Pred tým, ako sa niečo stane, Boh príde s prorokom
aby dokázal Svoje Slovo. A príchod proroka je to znamenie.

Ján bol znamenie, pretože on bol prorok svedčiaci o tom, že
Mesiáš príde, že je blízko. Zisťujeme, že Ján je znamením Ježišovho
príchodu. Vieme, že keď Boh prehovorí a povie tieto veci, že sa to musí
stať. Veríte tomu? (Zhromaždenie povedalo: „AMEN!“) Ján bol to
znamenie pripravovania. Veríte že on bol znamenie pripravovania?
AMEN! Keď teda vtedy prišiel v znamení pripravovanie, tak príde znova
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Každý Mu hovoril: „Mladý učiteľ.“

Avšak jeden deň im On začal vravieť inak. Začal vravieť Hlas
znamenia, potom Ho nikto nechcel. Jeden povedal: „Tento muž je
šialený. To je ľudožrútstvo, chce aby sme sa všetci stali ľudožrútmi.“
Vidíte to? On to nikdy nevysvetlil. Nechal ich ísť.

To ďalšie čo nachádzame je – tých sedemdesiatich, ktorí sa s
Ním schádzali a s Ním boli – prišli a vraveli: „Ako môže tento muž
vystúpiť hore? Ako? Kto On je? Však On sa dáva na tú istú úroveň s
Bohom. To je tvrdá reč!“ A odišli od Neho.

Potom sa On obrátil k učeníkom a povedal: „Aj vy chcete
odísť?“ Vidíte to? Ale oni nechceli odísť. Oni niečo videli. Oni poznali
Slovo a vedeli čo to je. Nevedeli to vysvetliť o čom to On rozprával, ale
aj tak tomu verili. Oni tomu verili, pretože to bolo dokázané Písmom.

Peter povedal: „Pane ku komu pôjdeme?“ – „Ty máš slová
večného života.“ Oni to vedeli. Oni poznali že kto On bol. „Nezáleží na
tom, že to nemôžeme vysvetliť.“ Oni boli predurčení k svetlu, pred
založením sveta. Keď to svetlo na to narazilo, oni Ho spoznali. Nebolo
ničoho, čo by ich od toho odradilo. Zdalo sa, že farizejovia Ho majú v
pasci. Oni však v tom pokračovali pretože tomu verili. Potom prehovoril
Jeho Hlas.

Môžem toto povedať. Jeho Hlas v jednom dni prehovorí a príde
znamenie a čo to urobí? Laodicejske znamenie, musí byť rovnaké aké
bolo predtým. Hlas bude k nám vravieť v posledný deň. Pamätajte si,
laodicejske znamenie. Ježiš je ten istý, včera dnes i na veky. Bol
vylúčený von z cirkvi. V dobe Laodicee to tak nachádzame znovu, On je
mimo cirkvi.

Hlas povedal: „Hľa, stojím pri dverách a klopem. Keby niekto
počul môj hlas a otvoril by dvere, vojdem k nemu a budem večerať s
ním a on so mnou.“ Sám sa mu dám poznať. Keby som sa len mohol
dostať dnu, dal by som im poznať tak ako som urobil na ceste do
Emaus v tú noc. Keby som sa len mohol dostať dnu, Ja by som sa im
dal poznať. Biblia vraví že to tak bude a tak to je. 

Kristus: ...“Večerať, zjaviť sa im... Ja sa im zjavím ako Ten istý
včera, dnes a na veky, Syn človeka bude zjavený v ten deň keď celý
denominacionalizmus a všetko ostatné sa stane ako Sodoma. Ja
budem vonku, ale budem klopať a budem sa snažiť dostať sa dnu.“

Keď môžete, verte v skutočné zjavenie tejto hodiny v ktorej
žijeme! Nemám času o tom pokračovať. Ak ste to nemohli pochopiť, ale
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porodila Dieťa. Avšak keď ho našla v chráme, kde rozprával s tými
zákonníkmi, čo povedala? Ona povedala.: „Tvoj Otec a ja sme ťa v
slzách hľadali?“ Čo urobila? Znehodnotila svoje vlastné svedectvo,
nazývajúc Jozefa Jeho otcom. Keď je teda matka Boha, ako to potom
mohla?

Pozrite sa, Slovo vždy napravuje. Ten malý dvanásťročný
chlapec nikdy nebol ani jeden deň v škole ako to vieme, len dieťa, On
možno ani nevedel že to povedal, ale dávajte pozor čo povedal, „Či ste
nevedeli že musím byť vo veciach Svojho Otca?“

On je To Slovo dnes! On je ten istý včera, dnes a na veky. „Či
ste nevedeli?“ Keby on bol v Jozefových veciach, bol by v tesárskej
dielni. Ale On bol v otcových, Toho nebeského otca veciach. Tam bol a
lámal tie organizácie ktoré mali, to čo kazilo. On to lámal na kusy. Oni
žasli, taký malý chlapec čo toho vedel. Bol to Boh, ktorý skrze Neho
hovoril, pretože On bol Slovo na ten deň. Všimnime si ako je to
dokonalé. Kristus je istý, včera, dnes a na veky.

Jeho zjavenie nachádzame že je isté. Začal uzdravovať a keď
to urobil všetko bolo v poriadku. Ale potom, keď ten Hlas začal vravieť,
„... jesť telo Syna človeka...“ 

Oni, Jeho nasledovníci odišli preč, „My Ho nechceme viac
počúvať. On je šialený.“

Zabudli všetko to čo urobil, zjavenia. Nečítali Bibliu, aby videli v
ktorej hodine žijú. Určite bol zvláštny človek. Boh tak koná. Oni vravia
čudné veci. 

Prečo nemohol Micheáš súhlasiť s ostatnými Izraelskými
prorokmi tam pred Jozafátom? Prečo? On mal slovo Hospodina, on to
musel povedať. On povedal: „Ja vravím iba to, čo Boh, povedal.“ Oni
mali písomné právo ukázať že sú v práve, ale nie všetko Písmo. Ježiš
povedal: „Je napísané!“ Vidíte? Oni tomu nerozumeli.

Pozorujte, budeme končiť. Je už neskoro. Prepáčte mi, predĺžil
som to ale teraz sa poponáhľam k modlitebnej rade. Ešte chcem
povedať pár slov.

Prorok príde – a keď príde a ukáže znamenie, potom sa stane
Hlas k tým znameniam. Hlas, ktorý vraví – písomný Hlas to musí byť
podľa Biblie, odzrkadľujúci Slovo na tú hodinu. Tak to vždy bolo, tak to
aj vždy bude, pretože Boh sa nemôže zmeniť.

Ježišove prvé služby – všetci Ho chceli mať vo svoje cirkvi. „Ó,
On je veľký muž.“ Určite, On išiel do ich synagóg, čítal písmo a sadol si.
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v znamení pripravovania.

Všimnime si, že jeho posolstvo a jeho chovanie bolo presne
také s akým duchom bol pomazaný. Bol ako Eliáš. 

Ježiš to povedal: „Čože to tedy hovoria zákonníci, že najprv
musí prísť Eliáš?“

On odpovedal: „ ...ale hovorím vám že Eliáš už prišiel a
nepoznali ho ale mu urobili všetko čo chceli.“ Vidíte? „Tak bude od nich
trpieť aj Syn človeka, pretože písmo musí byť naplnené.“

Pozorujte Jána, čo robil Ján. Ján bol výnimočný muž prišiel
odnikiaľ ako Eliáš. Obaja milovali púšť. Pamätajte, obaja vraveli proti
tým maľovaným nemravným ženám. Ich náruživosť bola rovnaká, Eliáš
bol presne ako Ján. A obaja išli po jednej ceste, jeden s druhým.

Avšak Ján bol ten ktorý vyhlásil a predstavil Mesiáša. On
predstavil Mesiáša. Karhal nemravné ženy!

Pozrite sa na takzvaných prorokov dnešnej cirkvi, vravia že sú
od „Boha“? Niektorí títo Achabskí prorokovia s ich vymaľovanými
krátkymi vlasmi, v krátkych nohaviciach Jezábele, čo ich vedú
kdekoľvek, oni chcú ísť, a tí sa volajú doktori, atď., „Biblie?“ Ako to len
môže byť? Sú to Achabovia s ich zákony, boja sa od toho odísť, boja
sa, že budú vylúčení z denominácie, alebo také niečo.

Dovoľte mi povedať že už je čas, keď Boh niekoho pošle na
scénu aby to odsúdil. On tak urobil v Achabových dňoch. On tak urobil v
Jánových dňoch. On to sľúbil urobiť v posledných dňoch, a On to urobí!
Je už ten čas v ktorom je to zasľúbené, čas, keď uvidíme naplnenie
Malachiáša 4, presne to čo On povedal – znamenie prichádzajúceho
posúdenia, horiaci oheň, ktorý zničí všetku neveru, a spravodliví budú
chodiť po popole bezbožných. To je tak zasľúbené. Je to Prorokované.
Je to TAK VRAVÍ HOSPODIN. Musí to tak byť! Čo urobí Hlas, keď tento
človek príde na scénu? Bude to zjavenie Ježiša Krista – zasľúbené
Slovo. To je presne tá jediná vec čo to môže byť, pretože Biblia hovorí k
Žid. 13:8, „On je istý včera, dnes a na veky.“

Tak isto povedal v Lukášovi 17:30 „Tak iste bude aj toho dňa
ktorého sa zjaví Syn človeka, keď Syn človeka bude prichádzať.“ Je
prorokované, že Syn človeka bude zjavený. Aké zjavenie to bude?
Bude to zjavenie Jeho žitia po ukrižovaní pred 1900 rokmi, a vzkriesený
z mŕtvych a žije s nami. On bude zjavený! Pretože sa tie isté veci
presne diali v Sodome, musia sa znovu vrátiť. Môžete si to preložiť ako
chcete, ale tak to vyjde. To sú iba dôkazy, ktoré seba prekladajú. Slovo
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nepotrebuje výkladu. Zjavovanie Krista v sľúbenej dobe, to je to čo
presne príde.

Pavol mal znamenie. Pozorujme ho. Veríte že Pavol bol prorok?
On ním určite bol! Pavol prišiel a videl znamenie. Aké znamenie videl?
Stĺp Ohňa na ceste do Damašku, on bol Žid. Ježíš zomrel, bol
ukrižovaný, vstal zmŕtvych, vstúpil do nebies; Pavol bol na ceste do
Damašku keď ho to veľké svetle zasiahlo. Zakričal: „Pane, kto si?“

On povedal, „Ja som Ježiš.“ A bolo mu povedané, že je
povolaný byť Vyvolenou nádobou.

Pavol mal to, čo tí ostatní nemali. Mal hojnosť zjavenia, Slova
Božieho, pretože to bol Pavol ktorý poznal, že Ježiš Nového Zákona je
Jehova Starého. Mohol by som tu niečo povedať. On mal toho zjavenie.
On to napísal, aj to zjavil pretože Boh dovolil, aby to bolo obsiahnuté v
Biblii. Slovo prichádza len do Biblie skrze prorokov. Tak to Boh zjavil
Pavlovi a on to napísal, tie inšpirované listy, pretože on Ho stretol.

Nemohol pochopiť ako Ten Stĺp ohňa sa tam zjavil. To bol Ten
ktorý vyviedol jeho ľudí von z Egypta. To je Ten, ktorý bol so Židmi cez
celé veky. A tu On je, on Ho videl. On sa opýtal, „Pane, čo chceš so
mnou?“ On odpovedal: „Ja som Ježiš.“ 

On vedel, že Tento viedol jeho ľudí, on to vedel celú dobu že
Mojžiš sa s Ním stretol s Tým: JA SOM, On je stále prítomný – ten istý
včera, dnes a na veky, zjavený v tele. To bolo Jeho zjavenie! On bol
nado všetkým. On bol... mal tak veľa... len nebol vyvýšený nad hojnosť
zjavenia ktoré mu bolo dané.

Čo urobil? Jeho zjavenie, teda bolo to proroctvo na dnes. To bol
Ten Hlas ktorý prišiel, zapísal to do Biblie aby to dnes bolo potvrdené
znovu. Je to Hlas, ktorý znovu potvrdzuje čo On napísal, lebo on bol
prorok Boží, zjavujúci. Znamenie o niečom hovorilo.

Všimnime si teraz že Ježiš keď prišiel na scénu, On bol
prorokované Slovo. On mal doplniť služby. Veríte tomu? (Zhromaždenie
povedalo – AMEŇ!) Určite, On mal služby, ktoré mal doplniť – ktoré boly
o Ňom napísané. On povedal, minulý večer som o tom vravel
Kleofášovi a ostatným, "Ó, nezmyselní a spozdilí srdcom uveriť
všetkému tomu, čo hovorili proroci! Či to azda nemusel trpieť, Kristus a
tak vojsť do svojej slávy?" On musel všetko doplniť na čo On prišiel.
Prišiel uzdravovať, aby to bolo naplnené. Urobil to, aby to bolo
naplnené. Všetko čo On urobil bolo na doplnenie lebo On mal Hlas
Písma. Ale predtým ako, to urobil, vyšiel s uzdravovaním – uzdravovať
chorých. Každý chcel vidieť znamenie. Oni určite verili v uzdravovanie,
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ale Hlas to zmenil. - Jeden deň, keď On povedal: „Ja a Otec jedno
sme.“

To bolo pre nich moc. „Ty sa robíš Bohom, a si človek.“
Znameniu verili, ale keď počuli za tým hlas služby za čím nasledovali
znamenia – neporozumeli. Tam začal problém.

Pamätajte si: On vyvolil dvanástich. On povedal: „Vyvolení pred
založením sveta.“ On povedal: „Ja som si, vyvolil dvanástich ale jeden z
nich je diabol.“ Čo by o tom povedali lekári? On to nikdy nevysvetlil,
nepovedal...

On prišiel iba pre určitých. Pre tých, ktorých On predzvedel. On
povedal: „Nikto nemôže prísť ku mne, keby ho nepritiahol Otec, ktorý
ma poslal, a Ja ho vzkriesim v posledný deň.“ Vidíte to? Oni prídu. „Oni
tomu porozumejú, tých ktorých mi otec dal, ktorých mená sú v knihe
Života.“ On ich prišiel vykúpiť.

Vidíme, že v tej veľkej hodine, On povedal: „AMEN, AMEN,
hovorím vám že ak nebudete jesť Telo Syna človeka a piť Jeho krv
nemáte v sebe života.“ 

Viete si predstaviť čo si vtedy ľudia mysleli? „Čo je ten muž
blázon? Čo chce aby sme sa stali ľudožrútmi? Možno On teraz pôjde a
zabije sa a my máme jesť Jeho telo, a piť Jeho krv?“ Vidíte, oni to nikdy
neporozumeli.

On povedal Nikodémovi,: „Ak som vám povedal zemské veci a
neveríte, ako potom ak vám poviem nebeské veci a uveríte?“ Nechápali
tieto veci. Jeho zhromaždenie sa zmenšilo.

A znovu povedal, „A čo keby ste videli Syna človeka vystupovať
hore, kde bol prv?“

Potom si tých sedemdesiat povedalo: „Čo je s týmto človekom?
Syna človeka vystupovať hore? A sme tu, jeme s Ním, spíme s Ním,
chytáme s Ním ryby, sme s Ním v horách, aj v púšti sme s Ním, na
pobreží sme s ním a potom že On ide hore. Videli sme predsa i Jeho
kolísku v ktorej bol kolísaný a rozprávali sme s Jeho matkou, poznáme
Jozefa, on má byť Jeho otcom. Všetky tieto veci my vieme. A On vraví:
„Syn človeka ide hore kde bol prv.“ Ako to môže byť? Vidíte to? Avšak
On bol Slovo. Oni nevedeli, že On bol Slovo.

Ako som vravel minule, jedno z najvýznamnejších Písiem je o
tom keď Ježiš, ako dvanásť ročný, keď Ho zanechali v ten sviatok,
odišli tri dni cesty preč a potom Ho nemohli nájsť. Vrátili sa do
Jeruzalema. Mária vydala svedectvo, že „Svätý Duch ju zatienil.“ a


